
Aan:  Het college van burgemeester en wethouders
 van de gemeente Venlo

Van:  CDA-fractie Venlo
 Miriam Duckers 

 

Betreft: Mondelinge vragen ex. Artikel 45 reglement van orde betreffende het aangepaste 
verbeterplan “Het lokale netwerk na Veilig Thuis” 

Datum: Venlo, woensdag 13 november 2019 (Raadsvergadering)

Geacht College,

Via RIB 127 (Aangepast verbeterplan “Het lokale netwerk na Veilig Thuis) en een artikel in de 
Limburger, zaterdag 2 november jl. hebben wij vernomen dat u in een verbeterplan naar het 
Toezicht Sociaal Domein (TSD) concrete maatregelen heeft benoemd en lokale verbeteringen met 
behulp van betrokkenen wil opstellen om de hulp aan kwetsbare gezinnen te verbeteren. Er is 
bijvoorbeeld met Veilig Thuis afgesproken dat zij voortaan bij een overdracht alle benodigde 
informatie over een gezin niet alleen mondeling maar ook schriftelijk overdraagt. Ook gaat u het 
landelijke programma “Geweld hoort nergens thuis” implementeren en een leertafel oprichten 
om, met betrokkenen zoals onderwijsinstellingen en de politie, een uitvoeringsplan op te stellen. 
Het landelijke programma is de basis voor de regionale visie (Noord- en MiddenLimburg) “Geweld 
hoort nergens thuis” voor de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling, die in nauwe 
samenwerking met gemeenten en andere ketenpartners is geschreven. Het is de bedoeling dat de 
regiovisie in januari 2020 ter vaststelling aan de gemeenteraad van Venlo aangeboden wordt.

1. Komt het aangepaste verbeterplan en de regiovisie die de raad in januari 2020 gaat 
vaststellen niet veel te laat gezien het feit dat de aanbesteding “Opvang slachtoffers huiselijk 
geweld” al heeft plaatsgevonden in september? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

2. Het CDA leest in het verbeterplan dat het belangrijk is de cliënt te betrekken bij beslissingen 
en hen daarin een stem te geven. Worden zij, en zo ja, in welke vorm, ook betrokken bij het 
proces van doorontwikkeling in de samenwerking en afstemming tussen partijen?

We lazen in de Limburger ook dat onderwerpdeskundigen zich al eerder hebben aangeboden om 
mee te praten betreffende dit verbeterplan maar dat het College pas bereid was met hen te praten 
nu het verbeterplan al bij de inspecties is ingediend en het uitvoeringsplan aan de orde is. 

3. Wat is de reden waarom u niet al eerder in gesprek bent gegaan met de 
onderwerpdeskundigen (die in het artikel in de Limburger bij naam worden genoemd) m.b.t. 
het verbeterplan? 

4. Heeft u naast een hulpaanbod van deze onderwerpdeskundigen van hen ook een manifest 
aangeboden gekregen met hierin duidelijke, concrete en noodzakelijke verbeteringen en 
heeft u van dit manifest gebruik gemaakt? o ja, op welke wijze. Zo nee waarom niet? Kunt u 
dit manifest ook de raad aanreiken? Zo ja, op welke termijn. Zo nee, waarom niet?

Miriam Dückers
CDA Venlo


